

Chris Stary is currently full professor in Business Information Systems at the University of Linz, Department of Business Information Systems - Communications Engineering. He also leads the Competence Centre on Knowledge Management located at the University in Linz. Chris Stary achieved his PhD in Conceptual Modeling of Human-Computer Interaction at the Vienna University of Technology in 1988, and was promoted for associate professor in 1993 there ('Habilitation') before becoming full professor in 1995 in Linz. He has held several visiting professorships in Europe and the US. His main interest is the methodological integration of HCI-design with structured development techniques from software and knowledge engineering. Prof. Stary has authored several articles and books on interactive systems and usability engineering, striving for implementing the UI4ALL design paradigm. He has been and still is principle investigator in national and international projects, such as AVANTI (EU-ACTS program) or SCALEX (EU-IST program).

Christian Stary ist zur Zeit ordentlicher Universitätsprofessor und Leiter des Instituts für Wirtschaftsinformatik - Communications Engineering. Es leitet darüber hinaus das Kompetenzzentrum Wissensmanagement, welches ebenfalls an der Universität Linz angesiedelt ist. Prof. Stary dissertierte über Konzeptionelles Modellieren der Mensch-Computer-Interaktion an der Technischen Universität Wien 1988, wo er sich auch 1993 habilitierte, ehe er 1995 an die Universität Linz 1995 nach einem US-Forschungsaufenthalt berufen wurde. Inzwischen hatte er mehrere Gastprofessuren in den USA und Europa inne. Seinen Interessenschwerpunkt stellt die methodische Integration von HCI-Design-Techniken mit Techniken des Software- und Knowledge-Engineering dar. Prof. Stary verfasste einige Bücher und zahlreiche wissenschaftliche Artikel auf den Gebieten Interaktive Systeme und Usability-Engineering. Vermehrt bemüht er sich um die Implementierung des UI4ALL Design-Paradigmas. Es leitet(e) in diesem Kontext mehrere internationale und nationale Großprojekte verantwortlich (vgl. AVANTI im EU-ACTS-Programm oder SCALEX im EU-IST-Programm).